
RADA GMINY 
CEWICE 

Protokół  Nr XXX11112022 
z sesji Rady Gminy Cewice 

w dniu 24 stycznia 2022r. 

Obecni na sesji:  

- radni wg listy obecności, 

- Wójt Gminy, 
- Skarbnik Gminy, 
- Kierownik OPS w Cewicach, 
- Dyrektor GCK w Cewicach 
- radca prawny, 
- protokolant. 

Ad. 1. 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice - Pan Wiesław Keller przywitał  
wszystkich zebranych i otworzył  XXXIII sesję  Rady Gminy Cewice. Następnie 
stwierdził  prawomocność  obrad, ponieważ  obecnych było 15 radnych. 
Poinformował  również, że podjęto decyzje aby Sołtysi i zaproszeni goście 
uczestniczyli w dzisiejszej sesji wyłącznie zdalnie z uwagi na rozprzestrzeniającą  
się  kolejną  fale koronawirusa w Polsce. 

Ad. 2 

Pan Wiesław Keller odczytał  porządek obrad, który przedstawiał  się  następująco: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji, która odbyła się  w dniu 20.12.202 1 r. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice 

na rok 2022 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie Komisji stałych Rady Gminy, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały 
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5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr V/48/2019 Rady Gminy 
Cewice z dnia 26 marca 2019 r. w sprawie określenia szczegółowych 
warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 
i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych 
usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 
szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia 
z opłat, jak również  trybu ich pobierania, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę  
Cewice umowy o świadczenie usług w publicznym transporcie zbiorowym 
w zakresie przewozów o charakterze użyteczności publicznej, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Cewice do 
Stowarzyszenia „Bursztynowy Pasażu — Lokalnej Grupy Działania, 

a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie Komisji stałych Rady Gminy, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

8. Sprawozdanie z wykonania uchwał  Rady Gminy i informacje Wójta 
Gminy. 

9. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy: 
a) przedstawienie wniosków i opinii komisji stałych, 
b) pozostałe informacje. 

10.Interpelacje i zapytania, zgłaszane postulaty i oświadczenia radnych. 
11 .Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 
12.Zapytania i oświadczenia sołtysów i przewodniczących zarządów jednostek 

pomocniczych. 
13.Zamknięcie obrad sesji. 



Następnie Przewodniczący Rady zapytał  się, czy ktoś  chciałby wnieść  uwagi 

do odczytanego porządku obrad. 

Wójt Gminy zgłosił  wniosek o wprowadzenie do porządku obrad punktu 7A 

o treści: „Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Ośrodkowi Pomocy 

Społecznej w Cewicach". 

W dalszej części wyjaśnił, że jest to konieczne z uwagi na nowe zadanie, które 

będzie realizował  OPS w Cewicach. 

Za wnioskiem Wójta Gminy Cewice, radni głosowali w następujący sposób: 

za- 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymało się  - 0. 

Protokół  z głosowania stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Porządek obrad XXXIII sesji Rady Gminy Cewice, po uwzględnieniu 

wprowadzonych zmian przedstawiał  się  następująco: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji, która odbyła się  w dniu 20.12.202 1 r. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice 

na rok 2022 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie Komisji stałych Rady Gminy, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr V/48/2019 Rady Gminy 
Cewice z dnia 26 marca 2019 r. w sprawie określenia szczegółowych 
warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 
i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych 
usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 
szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia 
z opłat, jak również  trybu ich pobierania, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
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c) opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę  
Cewice umowy o świadczenie usług w publicznym transporcie zbiorowym 
w zakresie przewozów o charakterze użyteczności publicznej, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska, 
d) dyskusja, 

e) podjęcie uchwały. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Cewice 

do Stowarzyszenia „Bursztynowy Pasażu — Lokalnej Grupy Działania, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie Komisji stałych Rady Gminy, 
d) dyskusja, 

e) podjęcie uchwały. 
7A. Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Ośrodkowi Pomocy 

Społecznej w Cewicach,, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu, 
d) dyskusja, 

e) podjęcie uchwały. 
8. Sprawozdanie z wykonania uchwał  Rady Gminy i informacje Wójta 

Gminy. 
9. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy: 

a) przedstawienie wniosków i opinii komisji stałych, 
b) pozostałe informacje. 

1O.Interpe1acje i zapytania, zgłaszane postulaty i oświadczenia radnych. 
i ł  .Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 
12.Zapytania i oświadczenia sołtysów i przewodniczących zarządów 

jednostek pomocniczych. 
13.Zamknięcie obrad sesji. 

Za przyjęciem odczytanego porządku obrad XXXIII sesji Rady Gminy Cewice, 
ze zgłoszoną  zmianą  w punkcie 7A, radni głosowali w następujący sposób: 
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za-15, 
przeciw - 0, 
wstrzymało się  - O. 

Protokół  z głosowania stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół  z XXXII sesji 

sporządzono w terminie zgodnym ze Statutem Gminy Cewice, był  on przesłany 

wszystkim radnym do zapoznania się, a także godzinę  przed sesją  wyłożony 

został  do wglądu w sali obrad nr 1 Urzędu Gminy, w celu zapoznania się. 

Uwag do protokołu nie było, więc przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 

protokołu z XXXII sesji Rady Gminy Cewice bez odczytywania: 
za- 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Protokół  z głosowania stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Ad. 4 

Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 4 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice na rok 2022. 

• Wójt Gminy omówił  zmiany w uchwale budżetowej Gminy Cewice na rok 2022 
na podstawie uzasadnienia stanowiącego załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Pan Grzegorz Partyka przedstawił  pozytywną  opinię  do odczytanego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Cewice. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 
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Maria Bachan - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej również  przedstawiła 
pozytywną  opinię  do projektu uchwały w imieniu w/w Komisji. 

Pozytywną  opinię  do odczytanego projektu uchwały przedstawiła również  Pani 
Anna Kubica w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 
i Sportu Rady Gminy Cewice. 

Radna M. Reclaf miała pytania w kwestii remontu dachu budynku ZOZ 
w Cewicach. Pytała, czy remont zostanie wykonany ze środków, które Gmina 
otrzymała w ramach akcji Coyid 19, czy może są  są  to odrębne środki z budżetu 
Gminy. 

Pan Wójt wyjaśnił, że są to odrębne środki z budżetu Gminy. Natomiast fundusze, 
które Gmina otrzymała za szczepienia przeciwko Coyid 19 zostaną  przeznaczone 
na remont pomieszczeń  wewnątrz budynku ZOZ w Cewicach. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały więcej nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za- 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 5 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie zmiany uchwały nr V/48/2019 Rady Gminy Cewice z dnia 26 marca 
2019 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 
i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, 
z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 
psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 
zwolnienia z opłat, jak również  trybu ich pobierania. 

Wyjaśnień  do uchwały udzieliła Pani E. Maszota — Kierownik OPS w Cewicach 
na podstawie uzasadnienia stanowiącego załącznik nr 5 do niniejszego protokolii. 

Pozytywną  opinię  do odczytanego projektu uchwały przedstawiła Pani Anna 
Kubica w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu 
Rady Gminy Cewice. 
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Przewodniczący Rady zapytał  się, czy ktoś  ma uwagi do niniej szej uchwały. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 

przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 

za- 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - O. 

Ad. 6 

Pan Wiesław Keller odczytał  treść  punktu 6 porządku obrad: podjęcie uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę  Cewice umowy 

o świadczenie usług w publicznym transporcie zbiorowym w zakresie 
przewozów o charakterze użyteczności publicznej. 

Wójt Gminy omówił  niniejszy projekt uchwały na podstawie uzasadnienia 
stanowiącego załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały więcej nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za- 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - O. 

Ad 7 

Pan W. Keller odczytał  treść  punktu 7 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie przystąpienia Gminy Cewice do Stowarzyszenia „Bursztynowy Pasażu 
— Lokalnej Grupy Działania. 
Pan Wójt - Jerzy Bańka udzielił  wyjaśnień  do niniejszej uchwały na podstawie 
uzasadnienia stanowiącego załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 
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Pan Grzegorz Partyka przedstawił  pozytywną  opinię  do odczytanego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Cewice. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Maria Bachan - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej również  przedstawiła 
pozytywną  opinię  do projektu uchwały w imieniu w/w Komisji. 

Pozytywną  opinię  do odczytanego projektu uchwały przedstawiła również  Pani 
Anna Kubica w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 
i Sportu Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za- 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 7A 

Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 7A porządku obrad: podjęcie 
uchwały w sprawie nadania statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Cewicach. 

Pani E. Maszota - Kierownik OPS w Cewicach udzieliła wyjaśnień  do niniejszej 
uchwały na podstawie uzasadnienia stanowiącego załącznik nr 8 do niniejszego 
protokołu. 

Radna A. Kubica przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu uchwały 
w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu Rady 
Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za- 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 
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Ad. 8 

Wójt Gminy Cewice poinformował, że uchwały z poprzedniej sesji nie zostały 

zakwestionowane przez organy nadzoru. Następnie przedstawił  blok 

informacyjny na poniższe tematy: 

• pozyskiwanie środków zewnętrznych na różnego rodzaju zadania 

inwestycyjne oraz realizacja poszczególnych zadań, 

• pożary tekstyliów w Kamieńcu, problemy z tym związane i koszty, 

• podjęcie środków bezpieczeństwa w związku z epidemią  koronawirusa 

Coyid— 19. 

Pani E. Maszota — Kierownik OPS przedstawiła informacje na temat możliwości 

uzyskania przez mieszkańców Gminy Cewice dodatku osłonowego. 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym nie wpłynęły 

żadne wnioski i opinie komisji stałych. Następnie przypomniał  o konieczności 
składania oświadczeń  majątkowych do końca kwietnia 2022 r, wraz z pitami. 

Ad. 10 

Radni Rady Gminy Cewice nie zajęli głosu w niniejszym punkcie. 

Ad. 11 

W związku z brakiem interpelacji, zapytań, postulatów i oświadczeń  zgłaszanych 
na poprzedniej sesji, nie ma również  na nie odpowiedzi. 

Ad. 12 

Sołtysi nie mieli możliwości zajęcia głosu w tym punkcie z uwagi na fakt, iż  mogli 
obserwować  sesję  Rady Gminy Cewice wyłącznie online z uwagi na zachowanie 
środków bezpieczeństwa w związku panującą  epidemią  koronawirusa. Ponadto 
przed sesją  Rady Gminy Cewice do biura rady, ani też  do Przewodniczącego 
Rady, Sołtysi z terenu Gminy Cewice nie wnieśli żadnych uwag bądź  informacji 
na sesję  w sposób pisemny lub telefoniczny. 
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Protokół  sporządziła: 
Dnia 3 1.01.2022 r. 

I N S P E K T O R 
ds. obsługi organśwVsanorządowych 

i działalności podarczej 

inż. Lidia Schulz 

PRZE" 

Wies law 

Y RADY 

ler 

Ad. 13 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XXXIII sesji Przewodniczący Rady 
Pan Wiesław Keller podziękował  zebranym za przybycie i zamknął  obrady 
o godz. 

10 


	Page 1
	Page 2
	Page 3
	Page 4
	Page 5
	Page 6
	Page 7
	Page 8
	Page 9
	Page 10

